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Valdes sēdes  

PROTOKOLS 

Rīgā, Grostonas iela 25-84 
 

2016.gada 15. Decembrī        Nr. 5/16 
 

Sapulce izziņota 2016.gada 12. decembrī 

Sabiedrības valde ieradusies pilnā sastāvā. 
 

Sapulces vadītājs – S.Durdins 

Sapulces sekretāre – I.Jansone 
 

Sapulces darba kārtība: 
 

1. Plānotie pasākumi un naudas balvas izlietojuma priekšlikumi. 

2. Plānoto pasākumu naudas balvas sadalījums. 

 

1.LIHF prezidenta, Sergeja Durdina ziņojums. 
 

 Saņemta ziņa no Ministrijas, par naudas balvas apmēru un informācija, ka tā ir sporta veida attīstībai 

un jauno sportistu sagatavošanai. 

 Naudas summa 12806,00EUR, jāapspriež izlietojums kontekstā ar nākošā gada plāniem. 

 

Plānotie pasākumi- saistībā ar iepriekš sastādīto sacensību plānu Latvijā un pasaulē, un citas aktivitātes .  

Vārds tiek dots Inetai Jansonei par pieredzi iepriekšējo gadu griezumā: 

  

1) Ikgadējais zīmējumu konkurss- jāturpina. Tas neprasa lielus izdevumus, bet informē cilvēkus, 

pārsvarā bērnus- par inline hokeju, dod iespēju kādam bērnam tikt pie inline hokeja skrituļslidām. 

2) Nepieciešams atbalsts bērnu un jauniešu treniņiem- laukuma apmaksai, trenerim, lai tiek nodrošināts 

ceļš, transports, laika izdevumi. Tāpat ekipējums- daudz jauniešiem nav sava, un laukuma noma- 

tām reizēm kad piemēram atnāk tikai pāris jaunieši, lai nav jāprasa milzīgas summas par laukuma 

izmaksām, un lai var piedalīties vairāk par cik būtu ekipējums. 

3) Par Jūrmala Open 2017. Vai rīkosim šo turnīru. Jautājums vai projekts tiks īstenots, un vai tas tiek 

finansēts no šiem līdzekļiem. 

4) Sezonas atklāšana, iepriekšējā gada labāko Latvijas čempionāta, izlases dalībnieku apbalvošanas 

pasākums.  

5) Latvijas čempionāts.  

 

Diskusija par naudas izlietojumu. Izlases un tml. nodrošināšanai plānoti LKSSA līdzekļi un Ministrijas 

atbalsts izlasēm. Daļu no tā var paredzēt arī šajā tāmē- sadaļā – komandējumi un ārzemju braucieni- kas 

attiecīgi var tikt novirzīti izlašu atbalstam nepieciešamības gadījumā, piemēram U-18 izlases dalībai Eiropas 

čempionātā. Zīmējumu konkurss- atbalstāms. Pasākums – sportistu apbalvošanai- atbalstāms, pēc 

iepriekšējās pieredzes jau zināmi kādi būs nepieciešamie līdzekļi. Jūrmala Open 2017- netiks finansēta no 

šīs naudas. Tiek diskutēts ka iespējams vairāk jāorientējas uz vietējiem pasākumiem un izlašu dalību EU un 

Pasaules čempionātos. Attiecībā no LSFP un cita atbalsta tiks izvērtēts JO-2017 atbalsts, bet šajā tāmē tas 

iekļauts netiks. Grāmatvedības un citi ar saimniecisko darbību saistīti pakalpojumi- nepieciešams apmaksāt 

grāmatvedību un revidenta pakalpojumus, iegādāties biroja tehniku – datoru (1reizi šo gadu laikā); 

nepieciešamas vizītkartes, biroja papīrs, u.c. biroja preces, kas netika iegādāti 2016.gadā, kārtridži 

kopēšanai, dažreiz arī transporta noma un tt. kā arī braucienos uz starptautiskajām sacensībām- 

reprezentācijas materiāli citu valstu komandām. No šiem līdzekļiem ir jāparedz finansējums šai sadaļai. 

Latvijas čempionāts- svarīgākās LV sacensības. 2016.gadā nebijām gatavi milzīgajam komandu 

pieplūdumam- spēles tika izspēlētas vecajā sistēmā un tādējādi tās bija milzīgi daudz, kas prasīja 

ievērojamus naudas līdzekļus, ar kuru piesaisti sākās problēmas. Augstākajā līgā vien bija ap 90 spēlēm, bet 

spēle izmaksā ap 70EUR katra. Jāparedz finansējums, no šī atbalsta, kā arī jāpārstrādā spēļu grafiku, 

iespējams- sadalot līgas, un izspēļu kārtību. Tāpat jādomā par iespēju veikt atsevišķu- jauniešu līmeņa 

turnīru- čempionātu, meistarsacīkstes vai ko tādu- tādējādi iesaistot jauniešus inline hokejā. Par Latvijas 
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čempionātu- pārplānošana un sistēmas izstrāde pirms Sezonas atklāšanas sapulces (tikšanās laika posmā no 

1.Marta- 10.Aprīlim.2017).  

 

2.Valde nolēma: 

 

a) Daļu naudas novirzīt grāmatvedības pakalpojumiem, reprezentācijas izdevumiem, biroja precēm 

un tt- kas noteikti nepieciešams LIHF darbības nodrošināšanai, dokumentu kārtošanai un 

biedrības vadīšanai  - 2150,00EUR; 

b) Daļu finansējuma novirzīt ārvalstu komandējumu izdevumiem – federācijas pārstāvju dalība 

kongresos, komandējumos, konferencēs vai tml, ar attīstību saistītos ārzemju braucienos. 

Finansējumu kuru varēs ieekonomēt- novirzīt Latvijas U-18 izlašu atbalstam, sedzot ārvalstu 

komandējumu izdevumus – 3400,00EUR; 

c) Turpināt zīmējuma konkursa ideju- piedāvāt bērniem iespēju un tādējādi popularizējot sportu no 

bērnu vecuma (sasniedz bērni, viņu vecāki. Nepieciešami plakāti izvietošanai skolās, bērnu 

dārzos, balvā skrituļslidas) – 556,00EUR; 

d) Sezonas atklāšana, lielākais sportistu tikšanās pasākums, zīmējumu konkursa apbalvošana, 

labākos sportistu un treneru apbalvošana- nozīmīgs pasākums- sportistu tikšanās ar bērniem, foto 

ar Latvijas izlases spēlētājiem, komandu informācija dalībai Latvijas čempionātā- visa 

informācija tiekoties – 1100,00 EUR; 

e) Latvijas čempionāts 2017 - laukuma nodrošināšana, dažādi izdevumi kas saistīti ar tiesnešu 

transportu, dienas naudām un tml.- lai komandām nevajadzētu paaugstināt līdzmaksājumu, un 

tādējādi varētu piesaistīt vairāk interesentu. Plānots paplašināt čempionātu- rīkojot sacensības 

vismaz 4 grupās- atsevišķi iekļaujot Junioru komandas – 3700,00EUR; 

f)      Atbalstīt bērnu un jauniešu regulāru treniņu izmaksas, iespējamo laukuma starpības apmaksu, 

nodrošināt ekipējuma pieejamību, treneru atbalstu – 1900,00 EUR. 

 

 

 

Sapulces sekretāre    (paraksts)  I.Jansone 

LIHF Prezidents, Valdes priekšsēdētājs  ( paraksts )  S.Durdins 

IZRAKSTS PAREIZS 

Biedrības LATVIJAS INLINE HOKEJA FEDERĀCIJA 

 

Rīgā, 2016.gada 15. Decembrī zīmogs 


